

23-04-2026

Mr. Hamed Ahmad Ali,  
Executive Chief Officer,  
Dubai Financial Market  
Dubai - United Arab Emirates

**Subject: Announcement of the list of candidates for Membership of the Board of Directors of Sukoon Takaful PJSC**

Dear Sir,

With Reference to the above subject matter and the announcement regarding the opening of nominations for membership on the company's Board of Directors, in compliance with Federal Decree Law No. 32 of 2021 on Commercial Companies and the Chairman of the Securities and Commodities Authority's Board of Directors' Decision No. (3/RM) of 2020 concerning the Corporate Governance Guide for Joint Stock Companies:

Please note that the nomination period for the Board of Directors was closed on 12-02-2026

The candidates who applied within the nomination period for membership of the Board of Directors, have been vetted by the Board Nomination and Remuneration Committee and approved by the Central Bank of the UAE.

Below is the list of candidates that are considered for the Board election of Sukoon Takaful that will take place during the Annual General Assembly meeting on the 27<sup>th</sup> of April at 11:00 AM:

1. Badr Abdulla Ahmad Al Ghurair
2. Hamda Moosa Abdulla Hussain AlShamali
3. Saood AbdulAziz Abdulla Ahmad AlGhurair
4. Salem Saif Salem Rashed AlShamsi
5. Hammad Raza Khan
6. Louise O'Donnell
7. Aditya Krishnaji Kulkarni

Kind regards,



Rana Attieh

Cc: H.E. Waleed Saeed Al Awadhi  
Chief Executive Officer  
Capital Market Authority (CMA)  
Abu Dhabi - UAE

23-04-2026

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،،  
الرئيس التنفيذي،  
سوق دبي المالي  
دبي - الإمارات العربية المتحدة

**الموضوع: الإعلان عن قائمة أسماء المرشحين لعضوية مجلس إدارة Sukoon Takaful PJSC ("الشركة").**

تحية طيبة وبعد،

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وإلى الإعلان عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة الشركة، وامتثالاً لمتطلبات المرسوم بقانون رقم 32 لسنة 2021 بشأن الشركات التجارية وقرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (3/ر.م) لسنة 2020 بشأن اعتماد دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة:

يرجى التكرم بالعلم بأن فترة الترشح لعضوية مجلس الإدارة قد انتهت في يوم 12-02-2026

ونود أن نحيطكم علمًا بأن أسماء المرشحين الذين تقدموا بطلب الترشح لعضوية مجلس الإدارة خلال فترة الترشح قد تمت المصادقة عليها من قبل لجنة الترشيحات والمكافآت، وتمت الموافقة عليها من قبل مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي.

فيما يلي قائمة المرشحين الذين يتم النظر فيهم لانتخابات مجلس إدارة شركة Sukoon Takaful التي ستعقد خلال اجتماع الجمعية العمومية في 27-04-2026 الساعة 11:00 صباحًا:

1. بدر عبدالله أحمد الغرير
2. حمدة موسى عبدالله حسين الشمالي
3. سعود عبدالعزيز عبدالله احمد الغرير
4. سالم سيف سالم راشد الشامسي
5. حماد رضا خان
6. لويس أو دونيل
7. أديتيا كريشناجي كولكارني

مع فائق الاحترام والتقدير،،،



Corporate Governance Manager and  
Group Board Secretary

نسخة منه إلى: سعادة وليد سعيد العوضي المحترم  
الرئيس التنفيذي  
هيئة سوق المال  
أبو ظبي - الإمارات العربية المتحدة